CCIS 成都协同

2016

正式成立 Established 1:5

师生比例 Student-Staff Ratio 2600+

全球有2600多所分校 More than 2,600 campuses worldwide 1st

西部第一所国际化协同学校 First international school in western China

学习成长,成就独立,互助共享,引领回报
-Today's Dependent Learners, Tomorrow's Interdependent Influencers

成都协同学校自2016年创办以来,就负有明确的使命:为有意出国学习的学生打下坚实的学术基础,并培养他们的品格和终身学习能力。When Chengdu Concordia International School first opened its doors in 2016, it had a very clear mission: to lay a solid academic foundation for students who intend to study abroad and train them in character development and life-long skills.

我们是协同教育系统中的一员,这是一个有着悠久的优秀教育历史的美国教育组织,该组织在全球范围内联合了具有共同愿景的两千多家学校,为我们的师生提供了坚实和多方位的支持。



For this reason, the school joined the Concordia education system, an American organization with a long history of excellent education. Worldwide, Concordia unites over 2000 schools and universities with a similar vision, providing a solid network of support for our teachers and students.

现在,CCIS是一所充满活力的家庭式学校,学生在这里被培养成相互学习,相互依赖的未来领袖。我们非常关心每个学生,并支持父母实现其培养目标。我们充满激情的教学和后勤团队致力于激发卓越的教育。我们教会学生热爱学习,并为他们提供知识,学习和社交技能,以及茁壮成长的信心。

Today, CCIS is a vibrant family school where students are daily trained to become interdependent influencers. We greatly care for the individual student, partnering with parents to support them in reaching their parenting goals. Our team of passionate teaching and supporting staff are committed to inspiring educational excellence amongst our students. We teach students a love for learning and equip them with knowledge, learning and social skills, and a confidence to thrive.

为了确保持续和个性化的指导,我们保持小班教学,平均师生比例为1:5。综合美国共同核心标准和学生的需求,为了达到国际先进的教育水平并确保学生能够申请美国及其他地区的高中和大学,我们践行全人教育理念。

To ensure continued and personalized guidance we keep our classes small, with an average teacher-student ratio of 1:5. CCIS developed an integrated program based on the American Common Core State Standards, specifically adapted to meet the needs of students. Our holistic approach is necessary to reach the Western education standards and to ensure that students will be qualified to apply for English-speaking high schools and universities in America and beyond.





成都协同学校教学理念 FUNDAMENTALS for education Interdependent Influencers Academics & Thinking 学术 & 技能学习 Character & Community 品格 & 社区 Dependent Learners

学生培养目标:明确的全面融合 SWLO: ACCOUNTABLE holistic integration

通过综合发展,CCIS学子将拥有以下品质: We *CARE*; When graduating from CCIS, our student will be...

Communication Masters 有效沟通

Academic Achievers 独立学习

Responsible Adults 品德高尚

Empowered Citizens 全球视野







联系我们 CONTACT US

- +86-28-82411641
- www.ccischina.com
- 四川省成都市新津县花源镇花源大道紫云路1666号
 NO.1666, Ziyun Road, Huayuan Avenue, Xinjin, Chengdu, Sichuan



微信公众号 WeChat